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Dr. Madarász György elnök úr üdvözölte a megjelenteket, majd ismertette az ülés 

tervezett napirendi pontjait: 

 

1. Szakmai nap beszámolója 

2. A Villgép csoporttal való kapcsolatok ápolása, fejlesztése 

3. Vándorgyűlés szervezése 

4. Idei tanulmányi kirándulás 

 

 

1. Dr. Madarász György elnök úr összefoglalta a szakosztály valamint a VEIKI VNL 

Kft. üzemi szervezete és a Diagnostics Kft. által közösen szervezett „Villamos 

kábelek és vezetékek” szakmai nap főbb tapasztalatait és a jövőbeni szakmai 

napok szervezésekor a mostani tapasztalatok alapján szükséges változtatásokat. 

A szakmai napot sikeresnek értékelte, mindenki kapott valamit, jó benyomással 

térhettek haza a látogatók. A jelenléti ívet 64 fő írta alá. 

  

Bővebben az értékelésről valamint a tagok hozzászólásairól: 

 

12 előadás valamint egy laborlátogatás volt a program. A laborlátogatás túllépte a 

hozzá betervezett időkeretet. Az érdeklődők még többet láthattak a szakmai nap 

témájához kötődő vizsgálati módszereken felül is, azonban ezzel már egy 

csúszást okozott a programban. A zárás 17:00 tervezett időpontja helyett 19:00-ig 

húzódott el. Az előadók közül többen is túllépték a megadott időkeretet, a 

házigazda VEIKI számára az időtúllépés nem okozott gondot. 

 Az időkeretet valamint a programot a jövőben szigorúbban kell betartani a vidékről 

érkezett kollégák miatt, illetve azok számára, akik kifejezetten egy-egy előadás 

megtekintését tervezték és a program szerint jelentek meg. 

 Személyes kapcsolatok szükségesek egy ilyen nap hatékony szervezéséhez, 

amiben a két társszervező, VEIKI VNL Kft és Diagnostics Kft. nagy segítséget 

nyújtott főleg az előadók felkérése kapcsán. Ezt az elnök úr külön megköszönte a 

Diagnostics Kft-től megjelent Szántó Zoltán úrnak. 

 A szakmai nap meghirdetése kapcsán az elnök úr úgy vélekedett, hogy sem túl 

korán sem túl későn nem érdemes azt megtenni. Ez alkalommal elég jól sikerült a 

meghirdetés. Az Elektrotechnika folyóiratban a legalább a szakmai napot 

megelőző hónapban meg kell jelennie a hirdetésnek. (Idén a márciusi lap csak 

áprilisban jutott el a tagokhoz). Fontos, hogy a MEE honlapján is időben és 

rendszeresen frissítve legyen jelen a program és a meghívó. 



 A meghívókat minél több céghez el kell juttatni, de úgy, hogy nem csak a 

beosztottak, hanem a vezetőség is megkapja a meghívót. Így könnyítve a cégnél 

dolgozók eljutását a rendezvényre. Ezt szorgalmazta Szántó Zoltán úr. A  

szervezés során a határidő közeledtével aggodalom merült fel, hogy nem lesznek 

érdeklődők, de erre sikerült rácáfolni. Azonban voltak olyan résztvevők, akik nem a 

meghívó alapján látogattak el, hanem teljesen más úton jutott el hozzájuk a hír. Az 

érdeklődők, résztvevők adataival most létrejött adatbázist fel kell dolgozni és a 

legközelebbi szakmai nap szervezésekor hatékonyan felhasználni. A szakmai nap 

résztvevőit a szakosztály munkájában „aktív résztvevőként” kell tekinteni,  

 Az elnök úr felhívta a figyelmet a Facebook oldalon való megjelenés fontosságára 

is, mivel nagyszámú ember látogatja nap mint nap. 

 A tagok részéről ötletként felmerült, hogy a szakmai napok meghívója mellé a még 

nem MEE tagok részére egy, az Egyesületet és a szakosztályt bemutató, 

belépésre ösztönző anyagot is küldjünk. 

 Elkészült a beszámoló sajtóanyaga, az előadók lektorálták az anyagot. A honlapon 

való megjelenéshez az elkészült képek a titkárságon rendelkezésre állnak. 

 A „Cathering” miatt fontos volt az előre megbecsült létszám (40-50 fő), aminek 

köszönhetően sikerült mindenkit megfelelően vendégül látni. 

 

2. A Villgép csoporttal való együttműködés kapcsán Jakabfalvy Gyula a volt Villgép 

Szövetség korábbi elnöke gratulált Németh Lászlónak a csoport újonnan 

megválasztott elnökének. Valamint néhány mondatban elmondta a korábbi 

szövetség megalakulásának részleteit és a szövetség megszűnése utána 

örökösként továbbélő, a jelenlegi Villgép. Csoport munkáját. 

Jelenleg a csoportnak 28 tagja van. Madarász György elnök úr is példaértékűnek 

nevezte a volt Villgép Szövetség aktív egyesületi munkáját, szervezésükben 

megtartott színvonalas rendezvényeket. Továbbá felajánlotta a VGKBSz 

segítségét a Villgép Csoport gazdálkodási tevékenységéhez, Horváth Zsolt 

tagtársunk közreműködése által. A lehetőséget köszönettel elfogadta Németh 

László úr. 

 

3. Az idei 63. Vándorgyűlés utolsó napján szeptember 16-án kapott helyet 

szakosztályunk az "Újdonságok és fejlesztési irányok a villamos gyártó-iparban" 

címmel aminek szekcióvezetője Dr. Madarász György. Részletes program az 

Elektrotechnika májusi számában megtalálható. Az elnök úr beszámolt a 

szervezési munkáról valamint beszámolt a felkért előadókkal kapcsolatos 

dolgokról. 

 

4. Az INFOWARE Kft. meglátogatása sikeresen teljesült. További tanulmányi 

kirándulást szervezünk a Nyugdíjasok K. K. P szervezetével közösen az ALSTOM 

Hungária Zrt. kunszentmiklósi üzemébe. A kirándulás várható időpontja 2016 

szeptemberének második fele a vándorgyűlés után. 

  



Napirenden kívül felmerült témák: 

 

1. Béres József a MEE újraválasztott elnöke a május 21-én megtartott küldöttgyűlés 

alkalmával arra kérte elnökünket, hogy a MEE korábban elindított mentor 

programját és annak sikerességét továbbra is segítse, és lehetőség szerint 

fejlessze. A szakosztályunkból jelenleg 15 fő adott be témajavaslatot a 

mentorprogramba. Jelentkezés azonban kevés volt, és két témában született 

szakdolgozat, illetve diplomaterv. Azonban az elhangzottak szerint 

több sikeresen zárult ipar-oktatási együttműködés is létrejött/folyik a mentor 

programon kívül. Szorgalmazni kell ezek nyilvántartásba vételét a mentor 

programba. Elnök úr a jobb kapcsolat kiépítését szorgalmazta a tanintézmények 

és az ipar szereplői között. Célszerű áttekinteni a témák megfogalmazását, hogy 

az vonzó legyen, a feladat nagysága arányos legyen a rendelkezésre álló idővel 

és tudással is. Pálfi Zoltánt kérte fel az elnök úr a téma pártfogására, mint az 

oktatásban és az iparban is jó kapcsolatokkal rendelkező tagtársunkat.  

Jelenleg nagymértékű szakember hiány van, ami a mérnöki ágazatot is érinti. A 

mentor program ennek enyhítésére is alkalmas lehet, amelyre ipari 

kapcsolatosainkban is fel kell hívni a figyelmet.  

 

2. Jakabfalvy Gyula ismertette a jó hírt, miszerint az Elektrotechnikai Múzeum régóta 

tartó háttérbe szorult helyzete után idén, a Közlekedési Múzeum ideiglenes 

bezárása miatt előtérbe került új lendületet kapva. Az új főigazgató Vitézy Dávid 

lett. 

 

3. A jelenlévő tagság nevében Jakabfalvy Gyula  gratulált Dr. Madarász György elnök 

úrnak a MEE Életpálya díjához. 

 

4. Következő ülésünk ősszel várható, a vándorgyűlés után. Pontos időpontjáról 

értesítést küldünk. 

 

  

 

Dr. Madarász György s.k. 

                                                                                             elnök 
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